
Jaarverslag 2022 van de werkgroep/stichting orthopedie overzee 

 

Ook dit jaar werd voor een groot deel gekenmerkt door beperkingen opgelegd door Covid-19. De 

activiteiten van de leden in Suriname hebben wel doorgang gevonden, maar een groot deel van de 

activiteiten in Low and Middle Income Countries (LMIC) hebben geen doorgang gevonden, waarbij 

ook de geopolitieke situatie in met name Franstalig west-Afrika en Cameroun missies naar die landen 

eigenlijk onmogelijk heeft gemaakt. Er zijn wel missies geweest naar oa. Indonesië, Uganda en 

Burundi.  

De doelstelling van de stichting namelijk de financiele ondersteuning van het bevorderen van 

opleiding in LMIC wordt al sinds jaar en dag strikt nageleefd en er is in het gehele jaar alleen één 

verzoek gedaan om een jonge klare orthopedisch chirurg tegemoet te komen in een deel van de  

reiskosten.  Er is geen verzoek binnengekomen om locale artsen, instellingen te ondersteunen. Het 

vermogen van de stichting is dientengevolge vrijwel ongewijzigd gebleven.  

De onderliggende werkgroep  is drie maal bijeen geweest, tweemaal online en eenmaal fysiek. 

Hoogtepunt was een presentatie van een project vanuit het Radboud UMC aangaande 3D printing 

van kokers voor beenprothesen in Sierra Leone. Het moet gezegd worden dat de belangstelling voor 

de fysieke bijeenkomst teleurstellend was. Het bestuur beraadt zich nog hoe het verder moet. Van 

ongoing concern is dat de leeftijd van de actieve leden betrekkelijk hoog is (> 65 en meerendeels 

>70) en dat het moeilijk is om jonge orthopeden te enthousiasmeren voor het werk in LMIC. Ook dit 

is een groot punt van aandacht voor het bestuur. 

Het bestuur is tweemaal online bijeen geweest, waarbij alleen de lopende zaken aan de orde zijn 

geweest en verder geen grote besluiten genomen zijn.  Het bestuur heeft Huub van de Heide bereid 

gevonden zitting te nemen in het bestuur. Het bestuurslid Napoleon Coene heeft aangegeven uit het 

bestuur te treden. De hoop is dat de activiteiten van de leden in de komende jaren weer op het oude 

niveau komen, waarbij het frustrerend blijft dat het aspect van de opleiding / uitwisseling van kennis 

tijdens de missies in de meeste gevallen ernstig onderbelicht blijft. 


